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Door het IPO is in samenspraak met de provincies een nieuw concept-wolvenplan vastgesteld. In de media

zijn delen van dit plan uitgelekt. Graag wil onze fractie van het college weten welke standpunten het

college inneemt ten aanzien van dit wolvenplan en welke input het college hiervoor heeft geleverd.

Naar aanleiding hiervan legt de Partij voor de Dieren de volgende schriftelijke vragen aan het college voor.

Tijdens de commissievergadering Landelijk Gebied op 22 januari 2025 wordt de wolf en het wolvenplan

besproken. Daarom verzoeken we om met spoed deze vragen voor 19 januari 2025 te beantwoorden en dit

bij de stukken van de bespreking te voegen.

1. Kunt u aangeven of er tot nu in Zuid-Holland al wolven zijn gesignaleerd? Zo ja, waar en hoeveel? 

Antwoord

Op dit moment zijn er geen bevestigde waarnemingen gedaan van wolven binnen onze provincie.

2. Wat was de input van het college voor het nieuwe concept wolvenplan 2024? 

Antwoord

De Bestuurlijke Adviescommissie Vitaal Platteland heeft in 2023 het interprovinciale wolvenplan en de

daaraan gekoppelde interventierichtlijnen vastgesteld. Hierin worden de uitgangspunten voor beleid die

kunnen worden vastgelegd in bijvoorbeeld provinciale verordeningen of beleidsregels vastgelegd. Op dit

moment wordt dit interprovinciale wolvenplan van 2023 geactualiseerd en waarschijnlijk in Q2 van 2025

vastgesteld. Aangezien er in de provincie Zuid-Holland (nog) geen bevestigde waarnemingen gedaan zijn

van de wolf zijn wij in het wolvendossier meer volgend en bouwen wij op het interprovinciale wolvenplan

en de kennis en ervaringen van de provincies die reeds te maken hebben met de wolf.

3. Gaat Zuid-Holland akkoord met het nieuwe door het IPO opgestelde concept-wolvenplan? Zo ja

waarom? Zo nee, waarom niet en welke zaken moeten er volgens het college dan worden gewijzigd? 

Antwoord

Zie het antwoord bij vraag 2. 
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4. In het conceptplan zijn preventieve wolfwerende maatregelen een eis om in aanmerking te komen

voor een financiële tegemoetkoming. Wat vindt u hiervan? 

Antwoord

Om in aanmerking te komen voor een tegemoetkoming in faunaschade is altijd vereist dat er preventieve

maatregelen zijn genomen en/of de maatregelen worden uitgevoerd die mogelijk zijn gemaakt met een

vergunning flora en faunaactiviteit om faunaschade te voorkomen dan wel te beperken. Indien er een

vergunning is afgegeven. Zie verder het antwoord bij vraag 2.

5. Bent u in contact met BIJ12 over hoe de wolfwerende hekken beter bij veehouders in het vizier

kunnen worden gebracht? Zo ja, wat was hiervan de uitkomst? Zo nee, waarom niet en gaat u dat

dan nog doen? 

Antwoord

Nee, dit speelt niet in Zuid-Holland. Zie verder het antwoord bij vraag 2

6. Wanneer gaat het volgens het college om een ‘probleemwolf’? Is daar een definitie van te geven? En

is het college bekend wat daarvan de oorzaak is? Zo ja, hoe gaat in dat geval de oorzaak worden

aangepakt? Zo nee, bent u bereid om in IPO verband erop aan te dringen nader onderzoek hiernaar

te laten uitvoeren? 

Antwoord

Op 17 december 2024 heeft Staatssecretaris Rummenie van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en

Natuur het Landelijke Aanpak Wolven naar de Tweede Kamer gezonden. In deze brief gaat de

staatssecretaris ook in op de definities probleemwolf en probleemsituatie. Indien er sprake is van een

probleemwolf wordt er geacteerd op basis van het interprovinciale wolvenplan en de daaraan gekoppelde

interventierichtlijnen. Zie ook het antwoord bij vraag 2.

 

7. Welke plek neemt de wolf in, in de ranglijst van hoge naar lage bedragen uit te keren

schadevergoedingen aan de landbouwsector? 

Antwoord

In Zuid-Holland zijn er geen schades gemeld of uitgekeerd voor de wolf en komt deze dus niet op de

ranglijst voor. 

Den Haag, 14 januari 2025

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

plv. secretaris, voorzitter,

ir. J.C. van Ginkel MCM  mr. A.W. Kolff
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